
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Ale 

Datum: 3 maj 2023 
 
Plats: Folkets Hus, Nol 
 
Närvarande: Bengt Boge ordf 
 Ann-Louise Olofsson sekr 
 Anita Algers 
 Gun Andersson 
 Monica Rudén 
 Barbro Sjöberg 
 Filip Alm 
 Lars Öst 

 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar välkommen. 
 
§2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 
Övriga frågor - Ersättning till lokalkommittérna? 
 
§3 Förra mötets protokoll 
Protokollet godkändes. 
 
§4 Rapporter 
- Gun (ekonomi) Ekonomin är som vanligt god. Programbladet kostade 17.000kr. 
Pubafton gick med vinst med flera tusen.  
Swish t o m april 200kr. Medlemsavgifter 51.400kr. 
- Filip (brukarråden) Inte hänt så mycket. Planerar möten i maj/juni. 
- Bengt (MAK) Ca 70 personer kom till pubaftonen. Mycket trevlig och bra stämning. En 
konsert är planerad till hösten (oktober/november) med "Stinas Visor"  
(medlem i Smokering fingers). Inbjudan via Ale Kuriren. Det finns även fundering på 
skaldjursfest i juli/augusti. Prästalund eller Furulund är på förslag. 
- Filip (SKR) Ny lista på aktiviteter är utskickad. Många aktiviteter i juni 
- Barbro (festkommittén) Sommarfest 29 juni med en lättare buffé. Lotta Råssövik 
underhåller oss med härlig musik. 45-årsfirandet väntar Barbro på pris på 
maten. Till 85+träffen kom 45 anmälda personer och tre som "glömt" anmäla sig. 
- Lars (friskvårdskommittén) Fredag 5 maj vandrar vi runt Kvarnsjön. 
- Bengt (AU) Inget att rapportera. 

 
 

Övriga rapporter 
- Inspirations-och utvecklingsdag - vad erbjuder vi våra medlemmar? Resor och fester 
anordnas kontinuerligt enligt schema men inget veckovis återkommande 



ex vis fikastunder på lokal. För många är det viktigt att komma hemifrån nån gång i 
veckan och få prata lite med andra. Det är ca 30 års spann i pensionärsgruppen.  
Vi måste tänka både på de yngre och äldre, de som är aktiva och de som är mindre 
aktiva. Musik från olika tider så man får uppleva "sin ungdomstid". 
Bengt och Kerstin Öberg skall försöka dra igång ett IT-café. 
Vårt kommunalråd är prel inbjuden till vår planeringsdag. 
- Lokalfrågan har inte löst sig. Vi är tillbaka på ruta 1. Kommunstyrelsen tar över 
lokalfrågan. Mikael Berglund har sagt till folk att börja leta. Mindre utrymme 
tillsammans  
med PRO med låsta skåp. Risken är stor att det kommer att kosta i framtiden. 
 
§5 Kommande aktiviteter enligt arbetsordningen 
Tertialredovisningen är på gång. Gun har lämnat över den till Lennart Sjöberg. 
 
§6 Lotteritillstånd 
Bengt skickar in tillstånd idag. 
 
§7 Folkhälsoveckan 
Folkhälsoveckan börjar på måndag kl 9.30 med professor Peter Währborg som 
föreläser om "Varför gör det ont" i Nödinge församlingshem. Följande dagar bjuds det 
på fågelskådning, Vikingagården, Tollsjönäs och avslutas på fredagen med vandring 
runt Kvarnsjön. 
Vem tar ansvar för Folkhälsoveckan? Variation behövs. Änddring till nästa år. 
 
§8 Jubiléet 
Inget dyrt framträdande utan mer pengar på mat och att folk pratar med varandra. De 
tre tidigare ordförandena kommer att bjudas in och berättar om sin tid som 
ordförande. 
Jubiléet är tänkt att vara i "mingelanda". 
 
§9 Distriktsenkäten 
Enkäten fylls i av styrelsen och skickas in. 

 
§10 Övriga frågor 
Förslag till ämnen till Idé-och planeringsdagen. Språkkurs, bokcirkel, släktforskning i 
samarbete med Ale kommun, boule, akvarell tillsammans med Skepplanda/Hålanda. 
Vi skall samarbeta och inte konkurrera. 
 
§11 Nästa styrelsemöte 
Onsdagen den 7 juni 2023 kl. 10.00 i Folkets Hus, Nol. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Ann-Louise W Olofsson  Justeras 
    Bengt Boge                   


